
Referat fra
bestyrelsesmøde 21. april 2013

Dagsorden
Tilstede: Jørn, Helle, Kristian, Jacob, Lotte og Lars
Fraværende: Jannie

1. Billetreservation
Vi har fået henvendelse fra en gæst som ikke er tilfreds med den måde reservationerne til
hjemturen håndteres. Jørn tager denne med Curt (transport)

2. Ekstra båd til musikertransport
Jørn kontakter Tina (musikindkvartering) og hører om vi har kapacitet nok i Lasses båd.

3. Kontrakt med Victory
Der har været uhensigtsmæssigheder i vores kontrakt med Lys & Lyd udlejning, hvilket
betød at vi ikke kunne få udstyr frem til tid og at der ville blive for kort tid til opstilling, da
udstyr først ville ankomme onsdag eftermiddag (3/6/2013). Samt at der var problemer
med størrelsen på de to lastbiler som skal fragtes over med Tunøfærgen.
Jacob har aftalt med Victory, at der sendes en lastbil og to teknikere over tirsdag.

KW: Jacob har underskrevet en kontrakt med et firma i strid med bestyrelsens
forretningsorden og har påført festivalen en udgift på 20.000 kroner ex. moms. Det er
dybt uprofessionelt. Jacob er inhabil, fordi han også er ansat i det firma han har indgået
kontrakten med.

Dette er den øvrige bestyrelse ikke enige i og vi opfatter KW’s afskedssalut “Jeg er ikke
med mere!” som KW’s udtræden af bestyrelsen og indsætter samtidig Jacob Frost som
formand for musikudvalget. Den øvrige bestyrelsen bad Kristian om at besinde sig og
gennemtænke sin handling, men desværre uden held. Der er også forsøgt mægling men
uden held.

4. Tilbud fra Silkeborg Jazzlub
Vi har spurgt en række jazzklubber/foreninger i jylland om de vil være med til, at støtte op
omkring Tunø Festival. Fra Silkeborg Jazzklub har vi fået et tilbud om, at kunne stå
sammen med dem på Silkeborg Torv/Gågade alle lørdage i juni måned  vi tager imod
deres tilbud og Jørn kontakter Silkeborg Jazzklub og finder personer som vil hjælpe med,
at stå på gågaden i Silkeborg.
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5. Plakatkunstner
Vi mangler stadig, at få plakaten fra årets kunstner og Helle vil forsøge, at få fat i hendes
mand. (Plakat er modtaget 22. april)

6. Status på lokale, GFlokale, mediekontrakt, bevilling
Mødelokalet Risdalsvej; her mangler vi at forsikringsselskabet kontakter Helle. Lokalet til
generalforsamling er lejet via Århus kommune og mediekontrakten med Berlingske er
underskrevet. Vores lejlighedsbevilling er sendt til bevillingsnævnet.

7. Evt.
Vi havde et møde med Tunboerne og der blev spurgt ind til mange emner. Mødet forløb
stille og rolig og alle Tunboer, frivillige om Tunøelskere blev mindet om, at vi alle er
ambassadører for Tunø Festival og Tunø, og vi er enige om, at vi gensidig afhængige af
hinanden.
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